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 ZÁPIS  

ze zasedání Zastupitelstva Obce Nová Ves, 
které se konalo 11. 5. 2015 

v zasedací místnosti Obecního úřadu, Nová Ves 154 

 
 
 
 

 

Zahájení: 17:00 
Ukončení: 19:45 
Zapsal: Mgr. Jiří KARAS 
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ZAHÁJENÍ ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE NOVÁ VES 

Zasedání Zastupitelstva Obce Nová Ves (dále jen „zastupitelstvo“) 
Zastupitelstvo řídí starosta Obce Nová Ves Martin EXNER. 
 
Starosta Martin EXNER přivítal všechny přítomné. Konstatuje, že zastupitelstvo bylo řádně svoláno a 
informace o jeho konání byla umístěna podle §93 odstavce 1 zákona 128/2000 Sb. na úřední desce 
obce. 
 
Zastupitelstvo se sešlo v počtu 7 členů, viz prezenční listina (příloha č. 1). Je tedy usnášeníschopné. 
Omluveni: Ing. Pavel KUCHTA, Miroslav ČERVENKA 
Zastupitelka Dana ČMERDOVÁ opustila zasedání v 19:13 
 
Starosta konstatuje, že zápis ze zasedání ze dne 13. 4. 2015 byl vyhotoven, ověřen a je uložen 
na obecním úřadě k nahlédnutí. K zápisu byly vzneseny připomínky panem PROKEŠEM a 
zastupitelkou PROKEŠOVOU, které byly vyřešeny v závěru tohoto zasedání. 
Starosta informuje přítomné, že ze zasedání bude pořízen audio záznam jen pro potřeby vytvoření 
zápisu. Audio záznam nebude archivován. 
 
 
 

1. URČENÍ OVĚŘOVATELŮ ZÁPISU (§ 95 ODST. 1 ZÁKONA O OBCÍCH) A 

ZAPISOVATELE 

 
Starosta určuje ověřovateli zápisu pana Jaroslava TITĚRU a paní Tamaru MUSILOVOU a zapisovatele 
určuje pana Mgr. Jiřího KARASE 
 

2. SCHVÁLENÍ PROGRAMU ZASEDÁNÍ 

 
Návrh usnesení: 
 
Program jednání: 

1) Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a zapisovatele. 
2) Schválení programu zasedání. 
3) Zpráva o hospodaření obce v dubnu 2015. 
4) Zpráva kontrolního výboru. 
5) Zpráva finančního výboru. 
6) Schválení prodeje části pozemku p.č 854/1 (vyčleněn jako p.č. 854/10) k.ú. Nové Ouholice v rozloze 329 m

2
 

firmě AGRO Kmínek. 
7) Schválení prodeje pozemku p.č. 378/8 v rozloze 86m

2
 paní Anetě Fišerové a pana Martinu Kupcovi. 

8) Projednání žádosti paní Blanky Milerové o koupi obecního pozemku p.č. 1029/79 (vydělený z p.č. 1029/1) 
k.ú. Nová Ves o rozloze 6 m

2
. 

9) Projednání návrhu Energie pod kontrolou – úspora nákladů na veřejné osvětlení přechodem na diodové 
osvětlení.  

10)  Schválení rozpočtového opatření č. 4. 
11) Projednaní možnosti rozšíření MŠ Nová Ves. 
12) Projednání možností využití budovy ZŠ Vepřek. 
13) Diskuze 
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Návrh na doplnění: 

Upraveno: 
7) Schválení prodeje pozemku p.č. 378/8 v rozloze 86m2. 
 

Přidáno: 
13) Projednání žádosti pana Romana Soukupa a paní Věry Soukupové o prodej pozemků k.ú. 

Nová Ves p.č. 378/8, 378/10 a 146/2. 
14) Bezpečnostní audit komunikace II/608 – schválení objednávky dle nabídky AF-CITYPLAN 

s. r.o. z 5.5.2015 
15) Vyjádření bývalé starostky paní Prokešové dříve Uhrové k zprávě finančního výboru 

z prosince 2014. 
Hlasování: 
PRO: 7 
PROTI:0 
ZDRŽEL SE:0 
 

Usnesení č. 1/5/2015 

Program jednání: 

1) Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a zapisovatele. 
2) Schválení programu zasedání. 
3) Zpráva o hospodaření obce v dubnu 2015. 
4) Zpráva kontrolního výboru. 
5) Zpráva finančního výboru. 
6) Schválení prodeje části pozemku p.č 854/1 (vyčleněn jako p.č. 854/10) k.ú. Nové 

Ouholice v rozloze 329 m2 firmě AGRO Kmínek. 
7) Schválení prodeje pozemku p.č. 378/8 v rozloze 86m2. 
8) Projednání žádosti paní Blanky Milerové o koupi obecního pozemku p.č. 1029/79 

(vydělený z p.č. 1029/1) k.ú. Nová Ves o rozloze 6 m2. 
9) Projednání návrhu Energie pod kontrolou – úspora nákladů na veřejné osvětlení 

přechodem na diodové osvětlení.  
10) Schválení rozpočtového opatření č. 4. 
11) Projednaní možnosti rozšíření MŠ Nová Ves. 
12) Projednání možností využití budovy ZŠ Vepřek. 
13) Projednání žádosti pana Romana Soukupa a paní Věry Soukupové o prodej pozemků k.ú. 

Nová Ves p.č. 378/8, 378/10 a 146/2. 
14) Bezpečnostní audit komunikace II/608 – schválení objednávky dle nabídky AF-CITYPLAN 

s. r.o. z 5. 5. 2015 
15) Vyjádření bývalé starostky paní Prokešové dříve Uhrové k zprávě finančního výboru 

z prosince 2014. 
16) Diskuze 

3. ZPRÁVA O HOSPODAŘENÍ OBCE V DUBENU 2015 

 
Zastupitelstvo bere na vědomí zprávu o hospodaření obce Nová Ves - duben 2015. (příloha č. 2). 
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Zastupitelka PROKEŠOVÁ se dotázala na platbu za osvětlení. Starosta EXNER upozorňuje, že je to věc 
nevyřízená bývalým zastupitelstvem. Zastupitelka PROKEŠOVÁ poznamenala, že se jedná o věc ještě 
starší. Uvádí, že se jedná o starší věc, která je ještě od starostování pana M. Kuchty. 
 

4. ZPRÁVA KONTROLNÍHO VÝBORU 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí zprávu kontrolního výboru (příloha č. 3). 

5. ZPRÁVA FINANČNÍHO VÝBORU 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí zprávu finančního výboru (příloha č. 4). 
 

6. SCHVÁLENÍ PRODEJE ČÁSTI POZEMKU P.Č 854/1 (VYČLENĚN JAKO P.Č. 

854/10) 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo schvaluje prodej části pozemku p.č. 854/1 (vyčleněn jako p.č. 854/10) k.ú. 
Nové Ouholice v rozloze 329 m2 firmě AGRO Kmínek za cenu 329.000,-Kč a pověřuje starostu 
k podpisu kupní smlouvy a k převodu pozemku v katastru nemovitostí. 
 
Hlasování: 
PRO: 6 
PROTI:0  
ZDRŽEL SE: 1 (Jana PROKEŠOVÁ) 

 
Usnesení č. 2/5/2015 
Zastupitelstvo schvaluje prodej části pozemku p.č. 854/1 (vyčleněn jako p.č. 854/10) k.ú. 
Nové Ouholice v rozloze 329 m2 firmě AGRO Kmínek za cenu 329.000,-Kč a pověřuje starostu 
k podpisu kupní smlouvy a k převodu pozemku v katastru nemovitostí. 
 

7. SCHVÁLENÍ PRODEJE POZEMKU P.Č. 378/8 K.Ú. NOVÁ VES 

Zastupitelstvo navrhuje odložit bod na další zasedání zastupitelstva. 
 
Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo schvaluje projednání na příštím Zasedání zastupitelstva po zjištění dalších 
podrobností. 
 
Hlasování: 
PRO: 7 
PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0 

 
Usnesení č. 3/5/2015 
Zastupitelstvo schvaluje projednání na příštím Zasedání zastupitelstva po zjištění dalších 
podrobností. (Příloha č. 5) 
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8. PROJEDNÁNÍ ŽÁDOSTI PANÍ BLANKY MILEROVÉ O KOUPI OBECNÍHO 

POZEMKU P.Č. 1029/79 (VYDĚLENÝ Z P.Č. 1029/1) K.Ú. NOVÁ VES  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo souhlasí s prodejem obecního pozemku p.č. 1029/79 (vydělený z p.č. 1029/1) 
k.ú. Nová Ves o rozloze 6 m2 na základě žádosti paní Blanky Milerové a pověřuje starostu 
zajištěním odhadu ceny pozemku a vyvěšením záměru prodat tento obecní pozemek na 
úřední desku. 
 
Hlasování: 
PRO:7  
PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0 
 

Usnesení č. 4/5/2015 
Zastupitelstvo souhlasí s prodejem obecního pozemku p.č. 1029/79 (vydělený z p.č. 1029/1) 
k.ú. Nová Ves o rozloze 6 m2 na základě žádosti paní Blanky Milerové a pověřuje starostu 
zajištěním odhadu ceny pozemku a vyvěšením záměru prodat tento obecní pozemek na 
úřední desku. (Příloha č. 6) 
 

9. PROJEDNÁNÍ NÁVRHU ENERGIE POD KONTROLOU – ÚSPORA NÁKLADŮ NA 

VEŘEJNÉ OSVĚTLENÍ 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí informaci ohledně návštěvy referenční instalace veřejného osvětlení 
instalovaného a provozovaného firmou Energie pod kontrolou v obci Mělnické Vtelno. 
 

10. ROZPOČTOVÉHO OPATŘENÍ Č. 4. 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo schvaluje rozpočtové opatření č. 4.  
 
Hlasování: 
PRO: 7 
PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0 

 
Usnesení č. 5/5/2015 
Zastupitelstvo schvaluje rozpočtové opatření č. 4. (Příloha č. 7) 
 

11. PROJEDNÁNÍ MOŽNOSTI ROZŠÍŘENÍ MATEŘSKÉ ŠKOLY 

Návrh usnesení 
Zastupitelstvo projednalo možnosti rozšíření MŠ Nová Ves a ukládá prověřit poptávku o umístění dětí 
z Nové Vsi i okolních obcí v horizontu následujících pěti let a podle výsledku zadat zpracování 
na projekt rozšíření MŠ.  
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Hlasování: 
PRO: 7 
PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0 
 

Usnesení č. 6/5/2015 
 
Zastupitelstvo projednalo možnosti rozšíření MŠ Nová Ves a ukládá prověřit poptávku o umístění dětí 
z Nové Vsi i okolních obcí v horizontu následujících pěti let a podle výsledku zadat zpracování 
na projekt rozšíření MŠ.  
 

12. PROJEDNÁNÍ MOŽNOSTÍ VYUŽITÍ BUDOVY ZŠ VEPŘEK 

Starosta otevřel debatu co s budovy bývalé školy na Vepřku. 
Padaly návrhy využití: dům pro seniory (špatně dostupná lokalita), obnova školy (velmi finančně 
náročné), rozšíření školky (příliš malý pozemek, velká kapacita školky v obci), možnost návaznost na 
již rozpracovaný sociální projekt, zájemce obec znovu kontaktoval. Starosta požádal veřejnost 
o podněty k využitím budovy.  
Zastupitelka PROKEŠOVÁ informuje přítomné, že za minulého působení v zastupitelstvu zajistila 
vypovědění smlouvy mobilnímu operátorovi na umístění antén na budově. Tím se zpomalilo 
zhoršování statického stavu budovy. 
 

19 

13. PROJEDNÁNÍ ŽÁDOSTI PANA ROMANA SOUKUPA A PANÍ VĚRY 

SOUKUPOVÉ O PRODEJ POZEMKŮ K.Ú. NOVÁ VES P.Č. 378/8, 378/10 A 146/2 

Návrh usnesení 
Zastupitelstvo projednalo žádost pana Romana Soukupa a paní Věry Soukupové o prodej pozemků 
k.ú. Nová Ves p.č. 378/8, 378/10 a 146/2 – pozemek p.č 378/8 bude prodán viz bod 7, pozemek p.č. 
378/10 je v majetku pana Soukupa a paní Soukupové, pozemek p.č. 146/2 není v zájmu obce prodat 
z důvodu zúžení prostoru kolem obecní komunikace v případě oplocení, z důvodu možného problému 
při stavbě kanalizace a podobně. 

 
Hlasování: 
PRO: 5 
PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 2 (Dana ČMERDOVÁ, Jana PROKEŠOVÁ) 
 

Usnesení č. 7/5/2015 
 

Zastupitelstvo projednalo žádost pana Romana Soukupa a paní Věry Soukupové o prodej pozemků 
k.ú. Nová Ves p.č. 378/8, 378/10 a 146/2 – pozemek p.č 378/8 bude prodán viz bod 7, pozemek p.č. 
378/10 je v majetku pana Soukupa a paní Soukupové, pozemek p.č. 146/2 není v zájmu obce prodat 
z důvodu zúžení prostoru kolem obecní komunikace v případě oplocení, z důvodu možného problému 
při stavbě kanalizace a podobně. 
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14. BEZPEČNOSTNÍ AUDIT KOMUNIKACE II/608 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo uložilo starostovi zaslat dopis KSUS se žádostí o sdělení příprav stavu příprav opravy 
komunikace II/608 a podle odpovědi zadat bezpečnostní audit komunikace.(Příloha č. 8) 
 
Hlasování: 
PRO: 6 
PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 1 (Jana PROKEŠOVÁ) 
 

Usnesení č. 8/5/2015 
Zastupitelstvo uložilo starostovi zaslat dopis KSUS se žádostí o sdělení příprav stavu příprav opravy 
komunikace II/608 a podle odpovědi zadat bezpečnostní audit komunikace. 
 

15. VYJÁDŘENÍ BÝVALÉ STAROSTKY PANÍ PROKEŠOVÉ DŘÍVE UHROVÉ 

K ZPRÁVĚ FINANČNÍHO VÝBORU Z PROSINCE 2014 

 

Vyjádření pana Prokeše k minulému zápisu respektive zpravodaji. Na zavádějící informaci. 

Zastupitelka tehdy UHROVÁ hlasovala negativně (byla PROTI) v usnesení „Nepřidělení příspěvku“. To 

je třeba uvést na pravou míru. Pan Prokeš si však milně vykládá, že toto její hlasování automaticky 

říká, že byla pro to aby „Byl příspěvek přidělen“. Viz str. 12 metodiky MVČR 9 METODICKÉ 

DOPORUČENÍ K ČINNOSTI ÚZEMNÍCH SAMOSPRÁVNÝCH CELKŮ (Příloha č. 9). 

Příklad: Typicky bývá návrh usnesení, o kterém se hlasuje, předkládán v pozitivním tvaru – např. „zastupitelstvo 

obce schvaluje“. Pokud však není návrh usnesení přijat, nelze takový návrh automaticky „otočit“ na 

„zastupitelstvo obce neschvaluje“ a uvádět ho jako usnesení zastupitelstva obce.“ 

Vzhledem k okolnostem a připomínkám občanů byla pro upřesnění využita forma úplného přepisu 

důležitých vyjádření doslovně.“ 

 EXNER: „No, takže tím jsme tedy vypořádali vaši námitku. No, já bych si teda dovolil začít k 
tomu slíbenýmu vyjádření. Já jsem ještě k tomu autu posílal paní Uhrové Prokešové dopis o 
tom, že když má někdo smlouvu na provoz služebního vozidla na soukromý kilometry, tak je 
potřeba danit jedno procentu z ceny vozu jako nepeněžní plnění, tak bych se jenom chtěl 
zeptat, jestli jste to tedy doplatila tomu finančnímu úřadu.“ 

 PROKEŠOVÁ: „Vy jste poslal na finanční úřad.“ 

 EXNER: „Já jsem to poslal vám a kopii jsem poslal na finanční úřad.“ 

 PROKEŠOVÁ: „Na finanční úřad, na sociální, správu sociálního zabezpečení.“ 

 EXNER: „Ano, ano, na radu právníků jsem to udělal.“ 

 PROKEŠOVÁ: „S finančním úřadem jsem jednala a jako bez problémů.“ 
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 EXNER: „Takže je to s nima vyřešený, žádnej problém od nich nepřijde? Tak je to výborný. Já 
se domnívám, že je potřeba to platit, i když člověk neujel ani kilometr, ale jestli říkáte. Máte k 
tomu nějakej zápis z toho nebo něco.“ 

 HAKROVÁ: „My jsme potřebovali nějaké vyjádření.“ 

 PROKEŠOVÁ: „vy jste ho poslali mně, já si to zařídila.“ 

 EXNER: „Dobře.“ 

 EXNER: „A vy teda tvrdíte, že jste nic platit neměla?“ 

 PROKEŠOVÁ: „Ne.“ 

 EXNER: „Dobře.“ 

 PROKEŠOVÁ: „Já mám ještě teda námitku.“ 

 EXNER: „Prosím?“ 

 PROKEŠOVÁ: „ Byl tam teda dovětek s tím, že smlouvu udělat ?? pro sebe!“ 

 EXNER: „Co?“ 

 PROKEŠOVÁ: „Tam ještě by tam měla bejt, ještě tam měla být.“ 

 PROKEŠOVÁ: „Vy se tady zdržujeme hlasováním, ale s tím že si smlouvu děláte pro sebe.).“ 

 EXNER: „No.“ 

 PROKEŠOVÁ: „Nicméně ta smlouva byla součástí zápisu.“ 

 EXNER: „No, protože jsme ji tam nikdo nechtěli.“ 

 EXNER: „Přesně tak. No, vždyť já si můžu dělat smlouvy, jaký chci jen tak cvičně. No, protože 
ji tam nikdo nechtěl.“ 

 HAKROVÁ „Paní Prokešová, to za čtrnáct dní můžete říct, že chcete zapsat, že jste tu při tom 
usmívala.“ 

 EXNER: „Dobře, dobře. Tak já si myslím, že teda projednáváme úplně jinej bod. To jste měla 
uplatňovat u Energie pod kontrolou tohleto.“ 

 PROKEŠOVÁ: „Ne, Vy jste že naše připomínky budeme uplatňovat na konci.“ 

 Na konci naše příspěvky, naše, naše nápady. 

 EXNER „Jo takhle.“ 

 EXNER „No, tak to jste mohla říct k tomu bodu Energie pod kontrolou, dobře.“ 

 EXNER „Můžeme nechat teďka hlasovat, jestli, jestli někdo chce do dnešního zápisu zapsat, 
že v minulém zápisu jsem řekl, že si udělám smlouvu pro sebe. Já jsem to myslel tak, že si ji 
udělám pro sebe, abych jako měl přehled prostě, jak by to asi vypadalo.“ 

 Monika Vyhnalová „Já jsem tady byla, takže jsem všechno slyšela, samozřejmě můžete se 
tady dohadovat o nějakým slovíčkaření, ale já jsem z toho pochopila, že vy dál budete 
prošetřovat.“ 

 EXNER: „Ano, to jsem řekl i dneska.“ 

 EXNER: „Já dávám hlasovat, kdo, kdo chce, abychom uvedli tuto připomínku paní Uhrové do 
zápisu, tak kdo je pro? Kdo je pro, abychom uvedli připomínku paní Uhrové. Kdo je proti?“ 
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo se usneslo, aby připomínka paní PROKEŠOVÉ dříve Uhrové „že si starosta udělá 

smlouvu cvičně pro sebe“ byla zapsána do zápisu. 

PRO: 1 (Jana PROKEŠOVÁ) 
PROTI: 5 
ZDRŽEL SE: 1 (Dana ČMERDOVÁ) 
 

Usnesení nebylo přijato. 

 

 EXNER: „Já jsem zvyklej prostě z obchodní praxe si dávat věci takhle jakoby do tý smlouvy 
pod sebe, nebo oddstavce různý, že jo. Je tam cena, je tam platební podmínky, je tam, já 
nevím, platnost a tak dál. Tak si to do toho dávám, protože jsem na to zvyklej, no. Ale k 
ničemu jsme se nezavázali samozřejmě. Takže to jsme zamítli a můžeme se vrátit.“ 

Zastupitel TITĚRA se ptá, jak dopadla návštěva v Mělnickém Vtelnu a jak zastupitelé hodnotí diodové 

osvětlení. 

 EXNER: „Svítí to dobře. Mohl jste jet s náma.“ 

 TITĚRA: „Já vím, že jo, já jsem něco měl. To ne, že bych vám nedůvěřoval. Já jsem měl něco 
jiného.“ 

 EXNER: „Můžeme se tam jet podívat vždycky znova. Svítí to každej večer.“ 

 TITĚRA: „Jasně. Některá světla svítí pěkně, ale mají takovou vlastnost, jakmile uděláte krok ze 
zóny toho světla, není nic vidět.“ 

 EXNER: „My jsme byli opravdu. Pan Kuchta byl jako velmi nepřesvědčenej, a musím říct, že 
odjížděl odtamtaď a z technickýho hlediska prostě říkal, že ho to opravdu jako oslnilo, že to 
svítí fakt líp, než jsme čekali teda, no.“. 

Dotaz na platbu elektřiny v pronajatém bytě ve Starých Ouholicích 57 

Zastupitelka PROKEŠOVÁ se odkazuje na dopis, který starostovi zasílala 

 EXNER: „Ale ten dopis my můžeme samozřejmě prohlídnout.“ 

 EXNER: „Promítneme asi. Myslíte tenhleten?“ 

 PROKEŠOVÁ: „Ano, myslím tenhleten.“ 

 No, tak že jo, situace byla taková, že jsem teda zjistili, že minimálně, co máte ty dvě smlouvy, 
tak elektriku hradila obec za ten byt, poslali jsme vám fakturu. Prosím? 

 Není. (nesr. 10:59) já jsem chtěla říct, že (nesr.) 

 PROKEŠOVÁ: „No ne do posledka, bylo to hrazený někdy do toho, já nevím…“ 

 HAKROVÁ: „Do srpna.“ 

 HAKROVÁ: „Do srpna 2014 od roku 2011 a možná ještě dřív. Tak dřív to bylo jak?“ 

 Dobře, takže my jsme poslali tu fakturu za to období od 2011 do 2014 do toho srpna. Vy jste 
teda zaplatila za ty asi tři roky s tím, že teda ten zbytek je promlčenej. 

 Proč jste užívala byt a v tom bytě vám obec proplácela elektrickou energii. 

 EXNER: „Na tom patře nikdo jiný nebyl a nic jinýho se tam vlastně nedělo.“ 
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 HAKROVÁ: „Jak dlouho tam bydlíte?“ 

 No, tak, tři, čtyři, pět let. 

 PROKEŠOVÁ: „Čtyři.“ 

 EXNER: „Čtyři roky trvalo zpracovat smlouvu?“ 

 Ne, ne, ne… 

 Takže prostě nechcete říct, že jste cíleně nechávala  zpracovat studii. 

 Ne, ne. 

 Od června 2014… 

 EXNER: „Ne, vy jste nám napsala, že se, že vám máme dát kontakt na odhadce, že se s ním 
domluvíte sama na termínu, a že tam má jít samotnej ten odhadce, takhle zněl ten e-mail, 
no, dobře.“ 

 KARAS: „Mě by zajímalo usnesení z 8. prosince 2008, bylo jste se usnesli :Žádost pronájem 
bytů ve Starých Ouholicích Janě Uhrové, žádá o pronájem bytu ve Starých Ouholicích. 

 Josef Filip: „Trošku volume. já neslyším.“ 

 KARAS:  „Do příštího zastupitelstva sepsat smlouvu o pronájmu pověřuje pana místostarostu 
(nesr.) smlouvy. Mě by zajímalo, jak jste plnili tohleto usnesení a kde je ta smlouva?“ 

 Zastupitelka PROKEŠOVÁ informuje, že musela ze zdravotních důvodů odejít 

 EXNER: „No, ale požádala jste o tu smlouvu.“ 

 EXNER: „A ta smlouva teda vznikla nebo nevznikla, když jste požádala 2008, tak jste asi žádala 
o smlouvu nájemní, že jste tam asi chtěla být.“ 

 PROKEŠOVÁ: „Ano, ta smlouva vznikla.“ 

 EXNER: „Ta je z roku 2011, jsou tam tři roky teda, takže nebyla ta smlouva uzavřena.“ 

 EXNER: „A proč jste o ni žádala v tom prosinci“? 

 EXNER: „Dobře, takže to usnesení se nesplnilo, teda nebyla uzavřena smlouva. Dobrý.“ 

 HAKROVÁ: „Takže já se ptám na něco, co je přímo v zápisu, jo, ať se teda bavíme o tom. Co 
všechno bylo náplní v činnosti za daný počet odpracovaných hodin pracovních týdnů, 
pracujících na dohodu o provedení práce. Paní inženýrka Hakrová se ptá paní Uhrové na 
docházkové listy pracovní, reakce paní Uhrové je, že se na to musí podívat.“ 

 EXNER: „Já si myslím paní Uhrová se nechce vyjadřovat. Dejme do zápisu, že se nechce 
vyjadřovat. Máme k tomu něco dalšího? Já bych teda jinak zahájil diskuzi obecně. Dovolil 
bych si říct jako první. 4. 6. v 19 hodin bude tady na sále projekční firma VHS projekt promítat 
prezentace ke kanalizaci, tak doporučuju všem. Bude se to týkat všech obcí, protože jak víte, 
jsou v různý fázi rozpracovanosti, tak pokud někdo se o tom chce někdo něco dozvědět nebo 
se zeptat, tak doporučuju, abyste navštívili to jednání, tak to je jako bude to i ve zpravodaji a 
právě protože ta kanalizace v Nových Ouholicích se řeší a řeší se tlaková, netlaková, kde bude 
jaká a podobně, tak lidi se na to ptají, tak k tomu bude tohleto jednání, tak na to přijďte. 
Jinak tedy do diskuze, jestli ještě někdo chce něco dalšího, tak prosím.“ 
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16. DISKUZE 

Připomínka, že řidiči jedoucí ke školce jezdí rychle a ohrožují okolí. Bylo poptáno, zda by zde nemohl 
být umístěn retardér?  
Starosta odpovídá, že to není problém a že o technických se má tazatel spojit s místostarostou 
KUCHTOU. 
 
Pan Prokeš pokládá dotaz k činnosti finančního výboru. Kdo pověřil finanční výbor k tomuto 
prošetření? 
 
Starosta vysvětluje, že finanční výbor může kontrolovat o své vůli nebo na pověření zastupitelstva. 

Viz zákon 128/2000 Sb. §119 odst. 2) Finanční výbor  

a. provádí kontrolu hospodaření s majetkem a finančními prostředky obce 

b. plní další úlohy, jimiž jej pověřilo zastupitelstvo obce 

Poznámka pana Prokeše ke komunikaci s OÚ. Tazatel si stěžuje, že vyjádření nedostal včas. 
 

 EXNER: „Vy dobře víte, že kdykoliv jste přišel bez zaváhání naprosto. Dovolíte, já bych mluvil 
zase já, pak budete zase vy. Já nevím co paní Hakrová řekla. V zápise to jistě není, ale vždycky 
jste dostal přístup, k čemu jste si řekl. Jakmile jste přišel, vy jste nás na začátku jste nám 
poslal několik mailů. Na všechny jste nám odpověděli. Pak, když jste nám jich začal posílat pět 
denně, tak už jsme neměli sílu to řešit tak rychle. Vy jste pak psal nějaký věci. My jsme vám 
napsali, ať, když přijdete, takže se můžete podívat na co chcete. To tady vyhlašuju. Dovolíte? 
Já bych to dořekl. Odjakživa to platí, ať přijde kdokoliv, jakýkoliv člověk, který tady v tý obci 
bydlí, tak se může podívat na cokoliv tady je na tom úřadě na ty oficiální dokumenty. Vy jste 
si, kdykoliv jste přišel, tak jste ty zápisy dostal, dostal jste jakýkoliv dokument jste chtěl, 
počínaje, já nevím, knihou jízd od auta, od techničákem nebo co jste to chtěl. Všecko jste 
dostal. Co jste si řekl, to jste dostal. Je to pravda?“ 

 PROKEŠOVÁ: „Pane Exnere, ale to je ze zákona vaší povinností.“ 

 EXNER: „No jasně, vaší povinností to taky bylo a taky jste mi spoustu věcí nedala. Nezlobte 
se.“ 

Zastupitelka PROKEŠOVÁ vznesla připomínku, že místostarostka HAKROVÁ použila na minulém 
zasedání hovorové označení pro činnost jejího manžela. Konkrétně, že je na úřadě „pečenej, 
vařenej“. 

Místostarostka HAKROVÁ vysvětluje, že to nemělo být hanlivé. Tato hovorová fráze měla poukázat na 
časté návštěvy pana Prokeše na OÚ a sdělit přítomným, že případné vyžadované dokumenty mohl 
zastupitelce PROKEŠOVÉ, pokud by chtěla, předat její manžel. 

 

Pan Prokeš poukazuje na vlastnickou strukturu firmy Energie pod kontrolou. 

Pan Prokeš poukazuje, že na transparentním účtu není všechno vidět. Starosta odpověděl, že věci 
zlepšujeme postupně. 

Vyjádření pana Nováka ke komunikaci s bývalým zastupitelstvem (konkrétně bývalou starostkou 
Uhrovou dnes zastupitelkou PROKEŠOVOU). 

 Novák: „Já bych chtěl něco říct. Já jsem tady 2002 nakoupil pozemek s tím teda, paní Uhrová 
byla místostarostka. Pan Kuchta (pozn. nejedná se o dnešního místostarostu)byl starosta. Dělal se 
územní plán, čtyři roky se tady plánovalo, vlastně v posledním hlasování se to shodilo a 
najednou paní bývalá starosta neměla názor, prostě zrušila se ta část, a další osm let, sedm 
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let se dělal další územní plán. Já jsem tady pracoval, bydlet, žít, už to je před nějakými x lety, 
a teď jsem teprve v nějakým začátku.“ 

Probíhá výměna názorů se zastupitelkou PROKEŠOVOU, ta poukazuje na fakt, že pan NOVÁK má 
k dispozici veškeré sítě. 

Dále následovalo vyjádření pana Nováka, že by se zastupitelka PROKEŠOVÁ neměla vyhýbat 
odpovědím a informovat občany-voliče. 

O slovo se hlásila paní Štruncová. 

 Paní Štruncová: „Já jsem chtěla k tomu říct. Já si myslím, že jako pane Prokeši měl byste asi 
mluvit za sebe, a ne abyste říkal, že občani nejsou spokojeni, protože to je možná vaše 
zkušenost. Moje zkušenost je jiná, já mám zkušenost dobrou, kdykoliv jsem přišla na úřad, ale 
i dřív já nemůžu říct, že dřív by to nebylo, ale teď mluvím o to, co je, a já můžu kdykoliv sem 
volně potřebovala řešit, kdykoliv okamžitá, takže asi mluvíte o tom, jak to máte vy a neříkejte 
všichni občani, protože všichni tady nejsou. Všichni se k tomu nevyjadřují.“ 

Zastupitelka PROKEŠOVÁ říká, že manžel prezentuje to co jí říkají její voliči. 
 

 Paní Štruncová: „Další věc je, že vy to interpretujete dál, což já bych cítila, kdybych za váma 
šla jako za zastupitelem a vy byste sdělovala dál. Tak já bych to cítila jako nevhodné,…. 
budeme to řešit v té interní jako skupině zastupitelstva, takže jsou věci, které byste měla říci 
zastupitelstvu a zastupitelstvo se vám snaží (nesr.) a vy říkáte: Já vám to nebudu odpovídat, 
já to nebudu řešit. Takže vy věci řešíte s manželem, a tady se vás zastupitelstvo na něco ptá. 
My tady sedíme jako občané, chceme slyšet odpověď a slyšíme: Já na tohleto nebudu 
odpovídat. Já vás natolik neznám. Věci, které tady teďka vyplavaly za posledního půl roku mě 
překvapily, a já bych hrozně ráda od vás slyšela nějakou korektní a slušnou odpověď, abych si 
mohla vytvořit nějaký obrázek. Tu jsem prostě nedostala a bohužel jako člověk a jako občan 
vám říkám, je to pro mě zklamání, protože ten obrázek si teďka o vás vytváříme na základě 
toho, co tady říkáte. A (nesr.) říkáte nebudu na to odpovídat, nebudu to říkat, nebudu to 
řešit.“ 

Dále se přihlásil o slovo pan Žambůrek, sdělil své zkušenosti s bývalou starostkou, ohledně prodeje 
pozemku a zeptal se starosty EXNERA, jak má postupovat s řešením havarijního stavu sousedovi 
nemovitosti. Ta ohrožuje na životě jeho i kolemjdoucí. Starosta schnul běžné postupy k řešení tohoto 
problému.  
 
Vyjádření k tvorbě zápisů. 
 

 Monika Vyhnalová: „Já mám jenom spíše, že (nesr.) já jsem se chtěla zeptat. Není někde 
nějaký (nesr.) nebo něco, nějaký (nesr.) do kdy se může jakoby napadat zápis z té porady. 
Mně se totiž strašně líbí, že si začínáte mezi sebou vyjasňovat věci. Strašně moc děkuju, to je 
super, ale co se mi nelíbí. To mi přijde, že když tady budeme jak na základní škole. Že já před 
čtyřma měsícema jsem řekla tohle slovíčko, a chci to tam mít, nenene, já jsem řekla tohle 
slovíčko.“ 

 EXNER: „Ze zákona je dáno, že do deseti dnů po ukončení zasedání musíme mít zápis hotovej, 
tady k nahlédnutí do ob, jako občanům.“ 

 EXNER: „No já bych to taky pochopil. Pravda je, že když, když jsme, ano, řešili za, za, zápis ze 
4.12 na minulém zastupitelstvu v dubnu, tak je to kolik? Čtyři měsíce, což mi přijde opravdu 
podivný teda taky, ale tak prostě, taky jsme žádný zápis neměnili, prostě udělali jsme 
poznámku do novýho zápisu a bylo to, tak jako já si totiž myslím, že rozhodující je, že prostě. 
A já si dokonce myslím, že ho ani nemusí podepisovat starosta a místostarosta. Prostě stačí 
zapisovat teda ty dva ověřovatele a hotovo. Jo, a tím je ten zápis prostě platnej, a bohužel 
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teda v reálu platí i to, že v podstatě co oni tam zapíšou, to platí, a je to jejich zodpovědnost. 
Já jsem teda apeloval, to i potvrdí na ty lidi, aby to opravdu od teďka, ale tady myslím před 
měsícem, když právě tady byla ta první stížnost, aby to opravdu kontrolovali, zamýšleli se nad 
tím, jo, já bych teda. Dovolil bych si podotknout, že když lidi dělali ty předchozí zápisy, 
předchozího zastupitelstva, tak teďka proti tomu jsme mistři světa. Můžu tam uvést i 
příklady, kdy jsem si s tím dal tu práci, jo, máme tam ty přílohy, ty smlouvy. Například tam 
bylo spousta usnesení, že se vůbec nevědělo. Nedá se dneska dohledat, o čem se hlasovalo, 
prostě nějaká. Zavře se smlouva, tečka. Jo, není tam s jakou firmou, za kolik a podobně, tam 
vůbec nebylo. My jsme v tomhle ostatně lepší. Tady opravdu se bavíme o nějakých 
slovíčkách. Paní Hráškový je asi skutečně jedno, jak tady vysvětlil pan Kašák, ale prostě přesto 
ano, dáme to tam. Jo, ano, je pravda, že pan Karas trošku nešťastně napsal, jestli to je 
zamítnutí nebo schválení příspěvku. Myslím si ale, že lidé, kteří sledovali, tak to bylo jasný, a 
že asi nějaká čest paní Uhrový Prokešový asi neutrpěla. Protože prostě všichni chápeme, jak 
to myslela, nebo alespoň ti, co jsme tady. Takže ano, souhlasím s tím, že to je trošku podivný, 
ale zase zastupitelé jsme od toho, abychom mohli vznášet námitky jakýkoliv a prostě obrázek 
nebo za nějakej úsudek si musí udělat každej sám, prostě, no. Já si taky myslím, že by bylo 
vhodný tak do toho příštího zastupitelstva, můžeme asi požádat i pana Karase, aby pak ten 
zápis jako těm zastupitelstvům poslal nebo já nevím, jestli sem pan Prokeš nechce chodit, tak 
jako klidně můžeme poslat. Jako já jsem pro a pan Prokeš to taky urgovat a má pravdu, aby 
se to prostě uveřejňovalo na tom webu. Každý se koukne a prostě může si k tomu udělat ten 
obrázek. Začerníme tam data narození, já nevím, rodný čísla, a tím bude vyřešeno. Jo, u 
zastupitelů asi vůbec nemá smysl začerňovat nějaký jména. To je blbost, prostě od toho jsme 
tady zastupitelé, máme nějakou zodpovědnost a u lidí, kteří tady mají nějaký připomínky, tak 
asi řekneme příjmení. To asi taky není nic proti ničemu. A když tam bude nějaká smlouva s 
rodnejma číslama, tak holt za, začerníme rodný číslo. Nevidím v tom problém, takže prostě už 
na tom pracujeme, pan Karas to tam bude dávat a to by mělo vyloučit to, že teda nebo bude 
ještě trapnější chtít nějakou změnu po tolika měsících prostě, když si to člověk bude moct 
přečíst na tom, na tom internetu. No, a jinak opravdu všichni snažíme se, aby se nám to 
povedlo i podepsaný, ono prostě nějakou dobu se to připravuje, když to mají ty dva lidi 
prohlídnout, že jo. Je to trvá, dělají to po večerech, ale prostě ten desátej den to tady máme, 
možná, že tam chybí nějaký jeden podpis, ale máme to tady prostě k nahlídnutí. Jo, takže 
není důvod, aby se to nepřečetli všichni zastupitelé a zase je to zodpovědnost tady ověřovat 
tomu zápisu, že skutečně ověřili, že si dělají poznámky, jak kdo hlasoval a tak. A já nevím, jak 
se nám ta chyba tam vmetla. Já upřímně řečeno si ani moc nepamatuju, jestli se někdo zdržel 
nebo byl proti zrovna u tohohle toho bodu. A ani to nemění tu podstatu, že prostě jsme ten 
příspěvek nedali. Prosím.“ 

 

Dále starosta poznamenal, že by bylo možné zveřejňovat zvukový záznam. (Pozn. Nutno prostudovat 

legislativu, obzvláště zákon 101/2000 Sb.) 

 
Dále padl dotaz, jestli se eternit dát do nebezpečného odpadu. 
Starosta odpovídá, že to zjistí. 
  







Příloha č.2 

___________________________________________________________________________

adresa: 277 52 Nová Ves 154  ●  telefon 315 765 056  ●  fax 315 765 063 

email: ou.novaves@centrum.cz  ●  webová prezentace: www.nova-ves.cz 

IČO:  00237132 (jsme plátci DPH)  ●  bankovní účet:  0460043319/0800 

Obec Nová Ves 

 
          

  
Hospodaření obce Nová Ves – Duben 2015 

 

 

Běžný účet Česká spořitelna: č. 460043319/0800  

Počáteční stav 1. 4. 2015:  9.707.640,63Kč 

Konečný stav 30. 4. 2015: 9.317.769,99 Kč 

 

Běžný účet ČNB: č. 94-2312171/0710 

Počáteční stav 1. 4. 2015: 2.921.069,29 Kč 

Konečný stav 30. 4. 2015: 2.936.515,69 Kč 

 

Hlavní pokladna: 

Počáteční stav 1. 4. 2015: 142.698,-- Kč 

Konečný stav 30. 4. 2015: 168.671,-- Kč 

 

Počáteční stav finančních prostředků k 1. 4. 2015: 12.771.407,92 

Konečný stav finančních prostředků k  30. 4. 2015: 12.422.956,68 

 

Pokladna výdaje nad 30.000,-- Kč: 

 19. 4. 48.337,-- Mzdy 

BÚ výdaje nad 30.000,-- Kč 

 8. 4. 35.000,-- MŠ – příspěvek na provoz 

 9. 4. 147.741,-- VHS Projekt – projekt kanalizace 

 14. 4. 43.481,-- sociální pojištění 

 14. 4. 30.080,-- mzda 

 15. 4. 60.220,-- ČEZ – záloha elektřina 

 16. 4. 64.613,- SITA –svoz odpadu 

 17. 4. 64.344,-- SITA – svoz odpadu 

 20. 4. 55.000,--  Pokorný - dotační poradenství  

 24. 4. 65.000,-- TJ Sokol Nová Ves - dotace 

 29. 4. 89.782,-- Zpracování studie VO Nová Ves 

 

 

 

mailto:ou.novaves@centrum.cz
http://www.nova-ves.cz/
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AF-CITYPLAN  s.r.o. Sídlo společnosti: Jindřišská 889/17, 110 00 Praha 1, Česká republika  
Obchodní rejstřík: Městský soud v Praze, oddíl C, vložka 25005 
IČ: 47307218  DIČ: CZ47307218 ID datové schránky: wxnvyhk 
Telefon:  +420 277 005 500 Fax: +420 224 922 072 E-mail: cityplan@afconsult.com  
Web: http://www.afconsult.com http://www.af-cityplan.cz  
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Datum: 

5.5.2015 
 

 

 
 

Adresa 
ing. Martin Vychodil 
PROGEOK 
fakturační adresa: Nad štolou 20, Praha 7 

Kancelář: Kurta Konráda 7, 190 00 Praha 9 
605 575 067, progeok@seznam.cz 

  

Vaše značka: 

  
 

Naše značka: 

173 / 15 
Od/Linka: 

Suntych / 523 
 
 

Číslo zakázky: 

nabídka 
 

Věc: Nabídka na zpracování Bezpečnostní 
inspekce průtahu silnice II/608 obcí Nová Ves 
(Středočeský kraj, okres Mělník) 

 

Na základě Vaší výzvy k podání nabídky Vám nabízíme zpracování Bezpečnostní 
inspekce pozemních komunikací (BI): 

 
1) PŘEDMĚT PLNĚNÍ 

 

Předmětem práce je provedení BI na průtahu silnice II/608 obcí Nová Ves 
(Středočeský kraj, okres Mělník). Jedná se o 2,4 km silnice. Výstupem BI budou 
identifikovaná dopravně bezpečnostní rizika a doporučení k nápravám. Práce má 
sloužit jako podklad pro jednání s obce s KSUS. 

 
 

Předmětný průtah obcí Nová Ves dle výzvy k podání nabídky (zdroj: mapy.cz) 

 
 

 

Bezpečnostní inspekce pozemních komunikací bude zpracována v souladu se 
zákonem č. 13/1997 Sb. ve znění novějších předpisů, zejména zákona č. 152/2011 
Sb. § 18g a jeho prováděcí vyhláškou č. 104/1997 Sb. novelizovanou zejména vyhl. č. 

317/2011 Sb. Zřetel bude brán také na metodiku „Bezpečnostní inspekce pozemních 
komunikací – metodika provádění“ (CDV, 2013), kterou schválilo Ministerstvo dopravy 
ČR.  

  



 

 

 

  Strana 2 (4) 

2) IDENTIFIKACE UCHAZEČE 
 

AF-CITYPLAN s. r.o. 

Konzultační, inženýrské, expertní a projektové služby v oblasti infrastruktury a 
územního plánování, dopravního inženýrství a plánování, dopravy, mostního a 

inženýrského stavitelství a životního prostředí.  Držitel certifikátů ČSN EN ISO 
9001:2009 a ČSN EN ISO 14001:2005. 
 

 Kontaktní údaje: 

Jindřišská 17 
110 00 Praha 1 
Tel.:  277 005 518 
Fax:  224 922 072 

E-mail: cityplan@afconsult.com 
 Typ organizace: společnost s ručením omezeným 

 

 Statutární zástupci a jednatelé: 
o Ing. Milan Komínek, generální ředitel a jednatel 
o Ing. Jiří Landa, technický ředitel a jednatel 

o Ing. Petr Hájek, výkonný ředitel a jednatel 
o Ing. Tomáš Nosek, obchodní ředitel a jednatel 

 
 IČ:  47307218 

 DIČ:  CZ47307218 
 Bankovní spojení: ČSOB, a.s., Václavské nám. 32, Praha 1 - č. účtu: 

482851413/0300 

 
 

3) OSOBA OPRÁVNĚNÁ JEDNAT JMÉNEM SPOLEČNOSTI 
 

ve věcech smluvních: 

Ing. Jiří Landa, Technický ředitel a jednatel  

tel.: 277 005 530, mobil: 603 494 805, fax: 224 922 072  

e-mail: jiri.Landa@afconsult.com  

 

ve věcech technických: 

Ing. Jiří Lávic, vedoucí Střediska dopravního inženýrství 

tel.: 773 026 695 

e-mail: jiri.lavic@afconsult.com  

 

Ing. Pavel Suntych, vedoucí Oddělení bezpečnosti dopravy 

tel.: 277 005 523, 778 433 082 

e-mail: pavel.suntych@afconsult.com  

 

  

mailto:cityplan@afconsult.com
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4) NABÍDKOVÁ CENA 
 

Provedení BI 

Cena celkem za bez DPH     62 400,-- Kč 

DPH 21 %       13 104,-- Kč 
Cena celkem včetně DPH     75 504,-- Kč 
 

 

5) LHŮTA PLNĚNÍ 

 

Zhotovitel provede koncept díla do měsíce od podpisu smlouvy (objednávky) a čistopis 

do 7 dnů od odsouhlasení konceptu. 

 

6) PŘÍLOHA 

 

Povolení k výkonu činnosti auditor bezpečnosti pozemních komunikací 

 

 

 

   S pozdravem 

 

Ing. Pavel Suntych 

Vedoucí Oddělení bezpečnosti dopravy 
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Příloha č. 1 - Povolení k výkonu činnosti auditor bezpečnosti pozemních komunikací 

Ing. Jiří Landa (č. 007) Ing. Pavel Suntych (č. 082) 

 
 

  

  

 



Příloha č. 9








































































































































